
YIL : 13 • SAYI :  3998 • 11 Temmuz 2023 Salı • Fiyatı: 2.00 TL

KARAPINAR�A GÝRÝÞ KAPISI YAPILACAK ■ 5'TEBAÞKAN SAVRAN 2000 EVLER MAHALLESÝ�NDE ■ 3'TE TEK YÖN YOLA TRAFÝK LAMBASI KONULDU ■ 5'TE

Yabancı şefler Kapadokya'daki turistlere
farklı ülkelerin lezzetlerini sunuyor
Dünyanın dört bir tarafından her yıl 
milyonlarca turistin ağırlandığı 
Kapadokya'daki restoranlarda çalışan 
yabancı şefler, farklı ülkelerin lezzetlerini 
ziyaretçilerle buluşturuyor.

Nevşehir Belediyesi açık hava sinema günleri başlıyor
Nevşehir Belediyesi 14 Temmuz-23 Eylül 

tarihleri arasında Nevşehir Kalesi 
içerisinde gerçekleştireceği Açık Hava 

Sinema Günleri etkinliği gerçekleştirecek. 
Yeşilçam'ın unutulmayan Türk filmlerinin 

gösterileceği etkinliğe Nevşehirliler 
ücretsiz olarak katılabilecek.

Karga "Memati" mesken tuttuğu
büfenin maskotu oldu
evşehir'de bir esnaf, 6 aydır 

Nbeslediği ve "Memati" adını verdiği 
kargayı yanından ayırmıyor.

Uçhisar Belediyesi ile Tapu Müdürlüğü arasında protokol imzalandı
Uçhisar'da emlak vergisi borcu 
olmayanlar belediyeye gelmeden Tapu 
Müdürlüğü'nce işlemlerini yapabilecek

Milletvekili Çalışkan esnafları ziyaret etti
AK Parti Nevşehir Milletvekili Emre Çalışkan
esnaf ziyaretlerine aralıksız devam ediyor.

Nevşehir Belediyesi tarafından 15 Temmuz
Demokrasi Zaferi Konseri düzenlenecek

Nevşehir Belediyesi tarafından 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü dolayısıyla 
düzenlenecek olan Demokrasi Zaferi Konseri'nde 
Onur Şan ve Grup Dergah sahne alacak.
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Gizligider, sel bölgesi Zonguldak'taGizligider, sel bölgesi Zonguldak'ta
incelemelerde bulunduincelemelerde bulundu

Gizligider, sel bölgesi Zonguldak'ta
incelemelerde bulundu
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arım ve 

TOrman Bakan 
Yardımcısı 

Ebubekir Gizligider, 
sel felaketi yaşanan 
Zonguldak'ta 
incelemelerde 
bulundu.
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MHP eski Milletvekili Varol,
Türk Eğitim Sen'i ziyaret etti
MHP 25. Dönem Milletvekili Mehmet Varol, Türk Eğitim
Sen'i il genelinde yetkiyi almasından dolayı tebrik etti.
25. Dönem MHP Nevşehir Milletvekili ve 
MHP eski İl Başkanı Mehmet Varol, Türk 
Eğitim Sen Nevşehir Şubesini ziyaret etti.
Varol, Türk Eğitim Sen'i ziyaretinde Türk 

Eğitim Sen Nevşehir şubesini bu sene 
Nevşehir il geneli yetkili sendika 
olmasından dolayı tebrik etti.
Varol, burada yaptığı açıklamada, 

“Siyasal ve bürokratik anlamda iletişim 
ve istişare kanallarını açık tutarak 
eğitimcilerin sorunlarını çözmek için 
gösterilen fedakârca çalışma, üniversite 
ve Milli Eğitimde Nevşehir eğitimine 
sunulan katkı ve başarı, Nevşehir 
kamuoyu tarafından takdirle 
karşılanmaktadır. Bu anlamda başta 
yönetim kurulunuz olmak üzere Türk 
Eğitim Sen'e gönül vermiş, üyesi olan 
herkese, eğitim çalışanlarına teşekkür 
ediyor, başarılar diliyorum. Ayrıca son 
yıllarda Nevşehir eğitiminde hem LGS'ye 
yerleştirmede hem de üniversite 
yerleşmesindeki başarılar dikkat 
çekmektedir. Sizlerin aracılığıyla 
başarıda emeği bulunan tüm eğitim 
çalışanlarına da ayrıca teşekkür ederim.” 
dedi. Urgenç de ziyaretten dolayı Varol'a 
teşekkür ederek, "Türk Milliyetçiliği 
bağlamında Bir mütefekkir ve devlet 
adamı olarak Mehmet Emin Yurdakul" 
kitabını hediye etti. HABER MERKEZİ

Karga "Memati" mesken tuttuğu
büfenin maskotu oldu

Nevşehir'de bir esnaf, 6 aydır beslediği ve "Memati" adını verdiği kargayı yanından ayırmıyor.
Yeni Mahalle'de işlettiği büfeye şubat 
ayında gelen bir kargaya simit ve su veren 
Fatih Lop, büfeden ayrılmayan kuşun 
bakımını yapmaya devam etti.
Büfenin çatı kısmına yuva yapan karga, 
zaman zaman kanat çırpıp çevreyi dolaşsa 
da yeniden büfeye gelerek Lop'a eşlik 
ediyor. Fatih Lop, yanından ayrılmayan 
karganın, müşterilerin maskotu haline 

geldiğini belirtti. Müşterilerle ilgilenirken 
karganın kimi zaman kolunda kimi zaman 
omzunda dolaşarak dikkati çektiğini 
anlatan Lop, şöyle konuştu:
“Müşterilerin ilgi odağı oldu. Her sabah 
06.30'da büfeyi açtığımda yanıma geliyor. 
Suyunu ekmeğini veriyorum. Çok cana 
yakın. Benimle beraber kuruyemiş, çubuk 
kraker yer, boğazına düşkün. Kargalar 

zaten zeki olur. Beni bırakmadı, 6 aydır her 
gün beraberiz. Büfede sokak kuşlarını 
simitten poğaçadan uzak tutuyor. Herkes 
muhabbet kuşu, kanarya besliyor bizim 
için de karga ilgi odağı oldu. İsmiyle 

seslenince hemen yanıma geliyor."
Fatih Lop, "Memati"nin dolaşmaya 
çıktığında insanlara yakın gezinti yaptığını 
ve kentte bilinir hale geldiğini sözlerine 
ekledi. AA

Gülşehir Kaymakamı

Mehmet Zortul dünya evine girdi
Gülşehir Kaymakamı Mehmet 

Zortul, Van'da düzenlenen 
düğün töreni ile dünya evine 

girdi. Kaymakam Mehmet Zortul, 
memleketi Van'da düzenlenen 
görkemli bir düğün töreninde 
Seda Dursun ile hayatını birleştirdi.

Gülşehir Belediye Başkanı Fatih Çiftci, 
Zortul çiftinin düğün törenine 
katılarak, nikah şahitliği yaptı. 
Başkan Çiftci, genç çifti  tebrik ederek, 
mutluluk diledi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Milletvekili Çalışkan esnafları ziyaret etti

AK Parti Nevşehir Milletvekili Emre 
Çalışkan esnaf ziyaretlerine 
aralıksız devam ediyor.

Milletvekili Çalışkan, 
Saatçi Hoca 
Caddesi'nde bulunan 
esnafları ziyaret etti.
Esnafların sorun ve 
önerilerini
dinleyen Milletvekili 
Çalışkan,
Nevşehir'in gelişimi 
ve kalkınması
için aktif çalışmalar 
yürüteceğini
söyledi. Ayrıca, 
Nevşehir
ekonomisinin de 

büyümesine katkıda bulunmak amacıyla 
projeler üretmeye devam edeceğini ifade 
etti. HABER: SEZER ALTUNOK
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ELEMAN ALIMI
ORSA DÜZLEYEN TİCARET 

Firmamızda çalıştırılmak üzere
B Sınıfı ehliyete sahip

Dolum ve Dağıtım Elemanı ile 
Ön Muhasebe elemanı  ihtiyacımız vardır. 

İsteklilerin bizzat iş yerimize müracaatları duyurulur.

ORSA DÜZLEYEN TİCARET
Lale San. 14 Blok No 7. NEVŞEHİR 

GSM. 0 532 549 88 80

Uçhisar Belediyesi ile Tapu Müdürlüğü
arasında protokol imzalandı

Uçhisar'da emlak vergisi borcu olmayanlar belediyeye
gelmeden Tapu Müdürlüğü'nce işlemlerini yapabilecek.
Belediyeden yapılan açıklamaya göre, 
Uçhisar Belediyesi ile Nevşehir Tapu 
Müdürlüğü arasında yapılan protokolle 
birlikte Uçhisar Kasabası sınırları içinde 
bulunan taşınmazlara ait beyan değeri olan 
ve vergi borcu olmayan vatandaşların 
belediyeye gelmesine gerek kalmadan 
Tapu Müdürlüğü'nde işlemlerini 
yapabilecek.  Tapu Müdürlüğü ile sistemi 
entegre eden Emlak ve İstimlak 
Müdürlüğü, uygulamayla vatandaşlara 
tapuda büyük kolaylık sağlıyor.
“VATANDAŞLARIMIZIN HAYATLARINI 
KOLAYLAŞTIRIYORUZ”
Belediye Başkanı Osman Süslü, teknolojiyi 
hizmet sektöründe en hızlı ve verimli 
kullanabilmek amacıyla belediye 
hizmetlerinin akıllı sistemlere entegre 
edildiğini söyledi.
Vatandaşların belediye ile olan

işleriyle ilgili tüm hizmetlerin dijital 
ortamda gerçekleştirilmesi için her türlü 
teknolojik alt yapının bulunduğuna dikkati 
çeken Başkan Süslü “Teknoloji yenilikleri 
yakından takip ediyor ve uygulamaları 
hayata geçirerek vatandaşın hizmetine 
sunuyoruz. Özellikle daha hızlı ve daha 
kaliteli belediyecilik hizmetlerini 
sunabilmek için teknolojik sistemlere 
yatırımlar yaparak, vatandaşlarımızın 
hayatlarını kolaylaştırıyoruz. Tamamen 
dijitalleşmiş bir yönetim sistemimiz var. 
Ayrıca yeni uygulamamızla ise işlem 
sürecini hızlandırıyoruz. Uygulamayla
hem zamandan tasarruf ediyoruz
hem de vatandaşlarımıza büyük kolaylık 
sağlıyoruz. Bütün gayretimiz; 
vatandaşlarımıza daha kaliteli ve 
daha iyi hizmet sunmak içindir”
 ifadelerine yer verdi. BÜLTEN

Başkan Savran 2000 Evler Mahallesi'nde

Belediyeden yapılan açıklamaya göre, 
Başkan Mehmet Savran, haftanın ilk iş 
gününe mahalle ziyaretleri ile başladı. 
Sabah erken saatlerde 2000 Evler 
Mahallesi'ne giden Başkan Savran,
burada işyeri ziyaretleri gerçekleştirerek
esnaflarla bir araya geldi.
Hayırlı ve bereketli kazançlar dilediği 

esnaflarla bir süre sohbet eden Savran, 
esnafların talep ve önerilerini dinledi. 
Mahallede devam eden ve 
gerçekleştirilmesi planlanan altyapı ve 
üstyapı çalışmaları hakkında esnaflara 
bilgiler veren Savran, daha sonra 
mahallede incelemelerde bulundu. 
BÜLTEN

Nevşehir Belediye Başkanı Mehmet 
Savran, 2000 Evler Mahallesi'nde esnaf 
ziyaretleri gerçekleştirerek mahallede 
yapılması planlanan çalışmalara ilişkin 
incelemelerde bulundu.

15 Temmuz Mahallesi'nde

trafik kazası: 1 Yaralı
15 Temmuz Mahallesi Ada 
Konutları önünde üç 
aracın karıştığı trafik 
kazası meydana geldi.
Kazada üç araç birbirine 
çarptı. Çarpışmanın 
etkisiyle araçlarda maddi 
hasar oluştu.
Kazada araçlarda büyük 
maddi hasar meydana 
gelirken 1 kişinin hafif 
yaralandığı öğrenildi.
Olayın ardından ihbar 
üzerine olay yerine polis ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. 
Polis kaza ile ilgili 
soruşturma başlattı.
HABER: YASEMİN EKİCİ
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Nevşehir Belediyesi 14 Temmuz-23 Eylül tarihleri arasında Nevşehir Kalesi içerisinde
gerçekleştireceği Açık Hava Sinema Günleri etkinliği gerçekleştirecek. Yeşilçam'ın
unutulmayan Türk filmlerinin gösterileceği etkinliğe Nevşehirliler ücretsiz olarak katılabilecek.

Nevşehir Belediyesi açık hava sinema günleri başlıyor

Nevşehir Belediyesinden yapılan 
açıklamaya göre, Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürlüğü tarafından Nevşehir Kalesi 
içerisinde Açık Hava Sinema Günleri 
düzenlenecek. 14 Temmuz-23 Eylül 
tarihleri arasında gerçekleştirilecek 
etkinlikte Türk sinemasının unutulmayan 
filmleri gösterilecek. 
Saat 21.00'da başlayacak olan film 
gösterimlerine dileyen tüm vatandaşlar, 
Kapadokya Kültür ve Sanat Merkezi'nden 
temin edecekleri biletleri ile ücretsiz
olarak katılabilecek.

'İLK FİLM MAVİ BONCUK'
Etkinlikler çerçevesinde ilk film gösterimi 
14 Temmuz Cuma akşamı yapılacak. Saat 
21.00'da başlayacak 'Mavi Boncuk' film 
gösterimi için biletler Kapadokya Kültür ve 
Sanat Merkezi'nden temin edilebilecek. 
Mavi Boncuk, geniş oyuncu kadrosuyla 
dikkat çekiyor. Kemal Sunal, Halit 
Akçatepe, Zeki Alasya, Münir Özkul ve 
Tarık Akan'ın oluşturduğu intikam 
çetesinin hikâyesini konu eden filmin 
diğer başrolleri ise Emel Sayın ve Adile 
Naşit. BÜLTEN

Trafik kazasında hayatını kaybeden

15 yaşındaki hafız toprağa verildi
Nevşehir'de meydana gelen trafik kazasında hayatını kaybeden
15 yaşındaki Melih B, Uçhisar kasabasında toprağa verildi.

aza, merkeze bağlı Uçhisar Kkasabasında meydana geldi. Halı 
saha yolunda bisikletiyle giden 

Melih B'ye sürücüsü öğrenilemeyen
 50 ACL 625 plakalı özel halk 
midibüsü  çarptı. Çevredekilerin durumu 
bildirmesi üzerine kaza yerine
jandarma, sağlık ve itfaiye
ekipleri sevk edildi. 
Midibüsün altında yaklaşık 50 metre 

sürüklenen genç, olay yerine gelen itfaiye 
ekipleri tarafından çıkartıldı. 
Ağır yaralı olarak Nevşehir Devlet 
Hastanesi'ne kaldırılan Melih B, yapılan 
tüm müdahalelere rağmen 
kurtarılamayarak hayatını kaybetti.
15 yaşında hayatını kaybeden 
Melih B'nin hafızlık eğitimi aldığı 
belirtildi. Kaza ile ilgili soruşturma 
devam ediyor. İHA

İl Özel İdaresi ekipleri köylerde arızaları giderdi
Nevşehir İl Özel İdaresi Su ve Kanal Hizmetleri 
Müdürlüğüne bağlı ekipler ve Yol ve Ulaşım 
Hizmetleri Müdürlüğü ekipleri, köylerde meydana 
gelen su, kanalizasyon ve yol arızalarını giderdi.
İl Özel İdaresinden yapılan açıklamaya 
göre, ekipler köylerdeki içme suyu 
elektrik arızaları, kanalizasyon arızaları, 
yol bakım-onarım, trafik işaret levhası ve 
selle mücadele çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor.
Su ve Kanal Hizmetleri Müdürlüğüne 
bağlı ekipler Merkez'e bağlı Boğaz 
köyünde, Acıgöl'e bağlı Ağıllı, Kurugöl ve 
Karacaören köyünde, Avanos'a bağlı 
Mahmat ve Topaklı köyünde, 
Derinkuyu'ya bağlı Çakıllı ve Özlüce 
köyünde, Gülşehir'e bağlı Alkan 
köyünde, Hacıbektaş'a bağlı İlicek, Killik 
ve Köşektaş köyünde ve Ürgüp'e bağlı 
Mazı, Şahinefendi ve Mustafapaşa 
köyünde oluşan içme suyu elektrik 
arızalarını giderdi.
Ekiplerce Acıgöl'e bağlı Karacaören 
köyünde selden zarar gören su boruları 

yenilendi.
Merkez'e bağlı Güvercinlik köyünde, 
Avanos'a bağlı Altıpınar köyünde, 
Acıgöl'e bağlı İnallı, Yuva, Topaç ve 
Tepeköy köyünde, Gülşehir'e bağlı 
Eğrikuyu ve Oğulkaya köyünde ve 
Hacıbektaş'a bağlı Hıdırlar ve Köşektaş 
köyünde meydana gelen kanal arızaları 
ekiplerin çalışması ile giderildi.
Hacıbektaş'a bağlı Belbarak, Sadık ve 
Köşektaş köyünde ve Avanos'a bağlı 
Akarca köyünde bulunan hanelerin 
foseptik çekim işlemi yapıldı.
Ayrıca Yol ve Ulaşım Hizmetleri 
Müdürlüğüne bağlı ekiplerce Ürgüp'e 
bağlı Akçaören köyünde yol yama 
çalışmaları yapıldı.
Derinkuyu'ya bağlı Suvermez köyünde 
ise yol yapım çalışmaları gerçekleştirildi. 
BÜLTEN



www.muskarahaber.com 511 Temmuz 2023 Salı

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
ALİ ACİLİ
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Yabancı şefler Kapadokya'daki turistlere

farklı ülkelerin lezzetlerini sunuyor
Dünyanın dört bir tarafından her yıl milyonlarca turistin ağırlandığı Kapadokya'daki 
restoranlarda çalışan yabancı şefler, farklı ülkelerin lezzetlerini ziyaretçilerle buluşturuyor.
Doğa, tarih ve kültür turizminin yanı sıra 
gastronomi alanında da son yıllarda 
gelişme kaydeden Kapadokya'da, yabancı 
aşçıların hazırladığı farklı ülkelerin 
mutfağına özgü lezzetler, Göreme'deki 4 
restoranda konukların beğenisine 
sunuluyor.
UNESCO Dünya Kültür Miras Listesi'nde 
yer alan Kapadokya'daki gezilerine yemek 
molası veren turistler, damak tatlarına 
uygun lezzetlerin sunulduğu Hint, Kore ve 
2 Çin lokantasında yemek yeme imkanı 
buluyor.
Beldedeki bir Çin lokantasını bünyesinde 
barındıran holdingin Kapadokya 
koordinatörü Eylem Alp, konukların yerel 
yemeklerin yanı sıra alışık oldukları 
lezzetlerle buluşmasının olumlu 

yansımalarına şahit olduklarını söyledi.
"GASTRONOMİ DÜNYA ÇAPINDA 
AĞIRLIK KAZANIYOR"
Restoranlarında Türkiye'den ustaların yanı 
sıra İtalya ve Nepal'den gelen şeflerin de 
hünerlerini sergilediğini anlatan turizmci 
Alp, "Kapadokya'da ortalama konaklama 
süresi iki gün ve bu süreyi artırmaya 
çalışıyoruz. Yerel yemeklerden marka 
haline gelmiş testi kebabı ve güveçte kuru 
fasulye var. Bunun yanı sıra uluslararası 
anlamda ön plana çıkmış İtalyan ve Uzak 
Doğu yemekleri hazırlıyoruz. 
Restoranımızda Çin, Japon, Tayland ve 
Kore mutfağından beğenilen yemeklerimiz 
de sunuluyor." diye konuştu.
Alp, çok güzel tepkiler aldıklarını belirterek, 
"Geçen hafta bir Endonezyalı misafirimiz, 

ülkesinde bile bu şekilde Uzak Doğu 
lezzetleri bulunmadığını söyledi. Bu da 
bizi çok mutlu etti. İnsanlar Kapadokya'ya 
sadece sıcak hava balonu, peribacaları 
için değil gastronomi ile ilgili de seyahat 
etmeli. Turizm sonsuz bir boyut, 
gastronomi de dünya çapında gittikçe 
ağırlık kazanan bir turizm sektörü." 
ifadelerini kullandı.
TURİSTLER KAPADOKYA'DAKİ MUTFAK 
ZENGİNLİĞİNDEN MEMNUN
Beldede faaliyet gösteren Hint 
lokantasında aşçı olarak çalışan 
Hindistanlı Pravendra Singh, doğup 
büyüdüğü Delhi'den ayrılarak beş yıl 
önce Nevşehir'e yerleştiğini dile getirdi.

Ülkesinden bölgeye son yıllarda gelen 
turist sayısında önemli artış yaşandığına 
dikkati çeken Singh, bundan dolayı Hint 
restoranın açıldığını söyledi.
Hindistan'da farklı ülke mutfakları üzerine 
eğitim aldığını anlatan Singh, "Ülkemden 
gelenler burada Hint yemeklerini görünce 
çok mutlu oluyor. Burada bizi görünce 
şaşırıyorlar." dedi.
Bölgedeki farklı tesislerde dünya 
mutfağından yemekleri tadan
ABD'li turist David Barnes, arkadaşıyla 
geldiği bölgede hem turistik merkezleri 
ziyaret ettiğini hem de farklı ülke 
mutfaklarına özgü yemekleri 

deneyimleme şansı bulduğunu belirtti.
Barnes, Kapadokya'yı her anlamda 
beğendiğini ve herkesin mutlaka görmesi 
gereken bir lokasyon olduğunu vurguladı.
Hindistanlı turist Paresh Gondkar ise 
ailesiyle geldiği Kapadokya'da Hint 
yemekleriyle karşılaşmaktan mutlu 
olduğunu aktararak, "Böyle otantik bir 
yerde böyle hizmetlerle karşılaşacağımı 
hayal bile edemezdim. İstanbul'da 
konakladığımız süreçte de kendi ülkeme 
ait yemekleri bulabildim,
Kapadokya'da da karşılaşmak güzel oldu." 
şeklinde konuştu.
AA

Karapınar'a

giriş kapısı yapılacak
Karapınar Belediyesinde kasabanın giriş kısmına 
'Karapınar Belediyesi' yazılı kapı yapılacak.
Belediye Başkanı Yasin Güneş, sosyal 
medya üzerinden yaptığı bir paylaşım 
ile kapı yapımının başlayacağını 
duyurdu. Bu kapı projesi ile 
Karapınar'ın girişine estetik ve 
işlevsellik katması hedefleniyor. Hem 
yerli halka hem de ziyaretçilere güzel 
bir karşılama imkanı sunacak.

Verdiği sözleri birer birer yerine 
getirmeye devam ettiğini aktaran 
Başkan Güneş, “Kasabamızın giriş 
kısmına kapı yapımına başlıyoruz. 
Güzel kasabamıza her şey yakışır. Daha 
güzel bir Karapınar için çalışmalarımız 
devam ediyor.” İfadelerine yer verdi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Tek yön yola trafik lambası konuldu
Nevşehir- Avanos yolunda sıcak asfalt çalışması nedeniyle 
tek yönden sağlanan trafik akışına trafik lambası konuldu.

Nevşehir'de sıcak asfalt çalışmasına 
başlanan ve bu nedenle tek yönü trafiğe 
kapatılan Nevşehir-Avanos yolunda gidiş 
gelişler tek yönden sağlanmaya 
başlanmıştı.
Trafiğin zaman zaman durma noktasına 
geldiği caddede trafik lambasının da 
faaliyete geçtiği duyuruldu.
Nevşehir Emniyet Müdürlüğünden yapılan 
açıklamada, “İlimiz Nevşehir-Avanos 
güzergâhı Zübeyde Hanım Caddesinde 
yer alan karayolunda 08. 07. 2023 günü 
saat 15.20 itibariyle başlanan asfalt 
yenileme çalışmasında alınan trafik 
tedbirleri kapsamında ilgili kurumlarla 
görüşülerek karayolları, üniversite ve 

MEDAŞ kavşaklarında Avanos 
istikametinden gelen akıma trafik işaret 
lambaları yerleştirilmiş;  10.07.2023 günü 
saat 15:00 itibariyle belirtilen kavşaklardaki 
trafik ışıkları faal hale getirilmiştir.” denildi. 
HABER MERKEZİ
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Nevşehir Belediyesi tarafından
5 Temmuz Demokrasi Zaferi Konseri düzenlenecek

Belediyeden yapılan açıklamaya göre, 15 
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü 
Nevşehir'de çeşitli etkinliklerle anılacak. 
Nevşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenecek olan etkinlik 15 Temmuz 
2023 Cumartesi günü akşam Kapadokya 
Kültür ve Sanat Merkezi önünde 
gerçekleştirilecek.

Saat 20.30'da Grup Dergah Konseri ile 
başlayacak programda 15 Temmuz hain 
darbe girişimini anlatan sinevizyon 
gösterileri de dev ekrandan yayımlanacak.
Programda ayrıca ünlü sanatçı Onur 
Şan'da sahne alacak ve sevilen eserlerini o 
gece Nevşehirliler için seslendirecek. 
BÜLTEN

Nevşehir Belediyesi tarafından 15 
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü 
dolayısıyla düzenlenecek olan 
Demokrasi Zaferi Konseri'nde Onur Şan 
ve Grup Dergah sahne alacak.

NEVESOB'da oda başkanları istişare toplantısı yapıldı 
NEVESOB'da oda başkanları istişare ve değerlendirme toplantısı gerçekleştirildi.

Nevşehir Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliğine (NEVESOB) bağlı 
Oda Başkanlıkları İstişare ve 
Değerlendirme Toplantısı, Birlik 
Başkanı Mehmet Pınarbaşı 
başkanlığında oda başkanlarının
katılımı ile hizmet binasında 
gerçekleştirildi.
Oda başkanlarının katıldığı 
toplantının açılış konuşmasını 
Pınarbaşı yaptı.
Yapılan çalışmaların 
değerlendirildiği toplantıda 
gündem maddeleri görüşüldü.
Toplantı gündemine uygun
olarak önceki toplantıda alınan

kararların görüşülmesi, mesleki
eğitimde yaşanan sorunlara ilişkin
genel değerlendirme yapıldı.
Toplantının dilek ve temenniler 
bölümünde Nevşehir Pazarcılar
Odası Başkanı Selim Özmen, yaptığı 
çalışmalar nedeniyle NEVESOB
Başkanı Mehmet Pınarbaşı'na Ahi 
Sancağı tablosu takdim etti.  
Toplantının kapanışında Pınarbaşı,
 ilgili kurumlar ve yetkililer ile
 esnafların sorunlarının çözümü için 
görüşmeye devam ettiklerini belirterek, 
toplantıya katılan oda başkanlarına 
teşekkür etti.
HABER MERKEZİ
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Gizligider, sel bölgesi Zonguldak'ta

incelemelerde bulundu
Tarım ve Orman Bakan Yardımcısı Ebubekir Gizligider, sel felaketi yaşanan Zonguldak'ta incelemelerde bulundu.
Zonguldak'ta uzun süre etkili olan sağanak 
yağış derelerin taşmasına ve birçok 
bölgede heyelana neden oldu. 
Derelerin taşmasıyla mahallelerdeki yollar 
göle dönerken, bazı iş yerlerini, hastane 
acil servilerini ve evleri su bastı. Tarım 
alanları da su altına kaldı.
Bakan Yardımcısı Ebubekir Gizlider, sel 
felaketinin yaşadığı Zonguldak'a giderek, 

hasar tespit çalışmalarında bulundu.
Esnaf ve vatandaşlardan felaketle ilgili bilgi 
alan Bakan Yardımcısı Gizlider, taşkınların 
meydana geldiği dereleri de yerinde 
inceledi.
Gizligider, Bakanlık olarak hasar gören 
yerlerin onarılması için çalışmaların 
başladığını belirtti.
HABER: YASEMİN EKİCİ

Hacıbektaş'ta anma programı masaya yatırıldı
Hacıbektaş'ta ağustos ayında yapılacak olan 
Hacı Bektaş Veli anma programı masaya yatırıldı.  
Hacıbektaş'ta, 60. Ulusal 34. 
Uluslararası Hacı Bektaş Veli Anma 
Törenleri ve Kültür Sanat Etkinlikleri 
yapılacak. Alevi Bektaşi Kurum 
Başkanlarıyla 
bir araya 
gelen 
Hacıbektaş 
Belediye 
Başkanı Arif 
Yoldaş Altıok, 
"Alevi-Bektaşi 
Kurum 
Başkanlarımız
la 16-17-18-19 
Ağustos'ta 
yapacağımız 
60. Ulusal 34. 
Uluslararası 
Hacı Bektaş 
Veli Anma 
Törenleri ve 

Kültür Sanat Etkinlikleri kapsamında 
güzel ve detaylı bir toplantı 
gerçekleştirdik" ifadelerine yer verdi. 
HABER: ALİ ÇAMUR

TÜGVA Nevşehir 4. Olağan İl Genel Kurulu gerçekleştirildi
Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) Nevşehir 4. Olağan 
İl Genel Kurulu, yoğun bir katılımla gerçekleştirildi. 
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi 
Konferans Salonu'nda yapılan genel 
kurulda TÜGVA Nevşehir Şubesi 
Başkanlığı'na Muhammed Furkan 
Nalçacıoğlu seçildi. Genel kurula AK Parti 
Nevşehir Milletvekilleri Süleyman Özgün 
ve Emre Çalışkan, Nevşehir Hacı Bektaş 
Veli Üniversite Rektörü Prof. Dr. Semih 
Aktekin, AK Parti Nevşehir İl Başkanı Ali 
Kemikkıran, TÜGVA Genel Başkanı İbrahim 
Beşinci, AK Parti Merkez İlçe Başkanı Ferit 
Yiğitarslan, İl Gençlik Kolları Başkanı Haluk 
Köybaşı, kurum amirleri, ilçe ve belde 
belediye başkanları, STK temsilcileri ve 
TÜGVA üyeleri katıldı. TÜGVA Genel 
Başkanı İbrahim Beşinci, gerçekleştirilen il 
genel kurulunun Nevşehir'de daha güçlü 
bir gençlik için yeni bir başlangıç 
olduğunu belirterek, “Gençlik için 
durmaksızın çalışan ve emek veren 
Nevşehir TÜGVA 4. İl Olağan Genel 
Kurulunu gerçekleştirdik. Yeni yönetim 
kurulumuzun Nevşehir gençliğimiz için 

hayırlı olmasını diliyorum. Genel 
kurulumuza katılım sağlayarak bizleri 
yalnız bırakmayan AK Parti 
Milletvekillerimiz Süleyman Özgün ve 
Emre Çalışkan'a, AK Parti Nevşehir İl 
Başkanı Ali Kemikkıran'a, Nevşehir Hacı 
Bektaş Veli Üniversite Rektörü Prof. Dr. 
Semih Aktekin'e ve tüm katılımcılarımıza 
teşekkür ediyorum." ifadelerine yer verdi.
AK Parti Nevşehir Milletvekili Süleyman 
Özgün genel kurul sonucu Nevşehir 
Temsilciliği görevine getirilen Muhammed 
Furkan Nalçacıoğlu'na hayırlı olsun 
dileklerinde bulundu. AK Parti Nevşehir 
Milletvekili Emre Çalışkan da TÜGVA 4. 
Olağan İl Genel Kurulu'nu, TÜGVA Genel 
Başkanı İbrahim Beşinci'nin katılımıyla 
gerçekleştirdiklerini söyleyerek, “Görevi 
devralan kıymetli kardeşim Muhammed 
Furkan Nalçacıoğlu'nu tebrik ediyor, 
muvaffakiyetler diliyorum. Rabbim gençlik 
adına güzel işler yapmayı nasip eylesin." 
dedi. HABER: SEZER ALTUNOK



Nevşehir Belediyespor 
Yeni başkan ve yeni anlayışla başarıya koşacak
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Nevşehir Belediyespor'un yeni başkanı Serdar Acarhoroz oldu. Acarhoroz, yeni 
baştan takım kuracaklarını belirterek, tek hedeflerinin başarı olduğunu söyledi.
Yapılan genel kurulla Nevşehir 
Belediyespor'un Başkanı seçilen Bursalı iş 
insanı Serdar Acarhoroz, basın toplantısı 
düzenledi.
Nevşehir Belediyespor'u başarıya 
ulaştırmak için bu yola çıktığını kaydeden 
Acarhoroz, Nevşehir'in başarısı için burada 
olduklarını, Nevşehir Belesiyespor'u layık 
olduğu yerlere getirmeye çalışacaklarını 
söyledi.
Acarhoroz, üst liglerde başarılı, dinamik, 
aile gibi, sadece başkanlarla yönetilen 
değil, tüm camia ile birlikte yönetilen bir 
kulüp hedeflediklerini aktardı.
“BU TAKIM NEVŞEHİR'İN” 
Kendisinin kulübü temsil eden kişi 
olduğunu vurgulayan Acarhoroz, “Kulübün 
yüzde yüzü de benim olsa bu takım 
Nevşehirlilerin, yüzde biri benim olsa da 
bu takım Nevşehirlilerin. Ben sadece 
kulübü temsilen bir yüzde alacağım. 
Nevşehir Belediyespor Kulübü hiçbir 
zaman şahısların elinde olamaz. Hiçbir 
zaman şahısların kendi öz malı olamaz. 
Biz bu kulübün sadece yöneticisiyiz. 
Nevşehir taraftarı olmasa, Nevşehir'in 
camiası olmasa bu kulübün yüzde yüzü 
benim olsa ne olur, yüzde biri benim olsa 
ne olur. Kulübün yüzdelik ortaklığı 
konusunda başkanla tam bir şey 
konuşmadık ama camia bu konuya 
takılmasın. Bu kulüp benim değil. Ben 
sadece yatırım yapacağım, bu kulübü layık 
olduğu yere taşıyacağım, Nevşehir'de de 
yatırımlar yapacağım. Biz buraya sadece 
kulübü satın almaya gelmedik aynı 
zamanda birçok alanda Nevşehir'e yatırım 
yapmaya geldik.” diye konuştu.
“NEVŞEHİR BELEDİYESPOR'UN 
GEÇMİŞİ TEMİZ”
Acarhoroz, bir gazetecinin neden Nevşehir 
Belediyespor sorusuna şöyle cevap verdi: 
“Nevşehir Belediyespor ortaklığı aslında 
tesadüfen oldu. Araştırıyordum Darıca 
Gençlerbirliği'nde de kulüp aldım sattım, 
Bursaspor başkanlık adaylık dönemim 

oldu. Spor camiasını seviyorum ve 
Nevşehir çok güzide bir takım, geçmişi 
temiz bir takım. Şuan ekonomik dar 
boğazda olan yüzlerce kulüp satılık ama 
geçmişinde çok karanlık işler var, 
geçmişinde çok borç batağı var. Maalesef 
çok üzülerek söylüyorum ben çok iyi bir 
Bursasporluyumdur, iyi bir Bursa 
çocuğuyum. Ama Bursaspor'un düştüğü 
durum malum. Bir buçuk kat trilyon gibi 
bir borçla karşı karşıya. Bunlar devletlerin 
çözebileceği şeyler, şahısların çözebileceği 
şeyler değil. Ama sağ olsun Nevşehir 
Belediyespor'da öyle bir şey yok. Şuan ki 
mevcut belediye başkanı ve bundan 
önceki belediye başkanları kulübü güzel 
yönetmişler, borç batağına batırmamışlar. 
Bu da büyük bir başarıdır. Sadece sportif 
başarıda biraz eksik kalınmış. Şu anki 
belediye başkanımız gerçekten çok 
özverili, spora çok destek veren bir 
belediye başkanı. Allah her şehre böyle bir 
belediye başkanı nasip etsin. Biz hep 
birlikte doğruyu bulacağız.” 
“ALTYAPI İÇİN FUTBOL OKULU 
AÇACAĞIZ”
Altyapı konusunda da konuşan Acarhoroz, 
“Altyapısız hiçbir şey olmaz. Maalesef ki 
eleştiri olarak kabul ederlerse şahsi 
kanaatimce altyapı olmayan kulüp 
temelsiz eve benzer. Burada şöyle bir şey 
yapılmış, para verilmiş futbolcu alınmış. 
Sadece parayla başarı gelmez arkadaşlar. 
Kesinlikle bu halkın çocuklarından, bu 
memleketin çocuklarından yıldız çocukları 
bulup camiaya kazandırmamız lazım. İlk 
projemiz kesinlikle bir futbol okulu açmak 
olacak. Ondan sonra bunları turnuvalarla 
geliştirerek dışarıdan inşallah yetenekli 
çocukları alacağız. Farklı yerlerde fırsat 
bulamamış ama başarılı, yetenekli 
çocukları altyapımıza kazandıracağız. 
Altyapı olmadan başarılı olma şansı sıfır. 
Tesis olarak da uygun bir yeri var. Bu 
konuda da herhangi bir sıkıntı yok. Bu 
zamana kadar neden bir altyapı 

yapılmamış ben bunu geçmiş yönetimlere 
sormak isterim. Para vererek başarı 
gelmez. İyi futbolcu almak lazım, doğru 
futbolcu almak lazım ama öncelikle takım 
içinde bir uyum lazım. Altyapıdan beri 
beraber oynayan çocuklar birbirinin 
işlevselliğini bilir dolayısıyla bu uyumla 
birlikte başarı da gelecektir. Biz burada ne 
yapmışız? Para vermişiz başarı beklemişiz. 
Keşke böyle olmasaymış ama inşallah hep 
beraber daha iyi işler yapacağız.” 
“HEDEFİMİZ ÜST LİG”
Hedefinin üst lig olduğunun altını çizen 
Acarhoroz, “Hedefimiz Nevşehir 
Belediyespor'u bir üst lige çıkarmak. Hatta 
bir üst lige değil, birkaç üst lige çıkmak. 
Nevşehir, turizm şehri. Adını çok daha 
güzel duyurabilir. Nevşehir Anadolu'nun 
tam merkez konumundaki bir şehir o 
yüzden bu şehrin yeri burası değil.” dedi.
“FUTBOLCULARA HOCA, HOCAYA BİZ 
KARAR VERECEĞİZ”
Transfer konusunda da açıklama yapan 
Acarhoroz, “Birçok hoca ve futbolcu ile 
görüşüyoruz. En geç bir veya iki gün 
içerisinde belli olacak teknik direktörümüz 
ve futbolcu transferlerimiz. Çarşambaya 
kadar hocamızın ismi belli olur. Hocamızın 
ismi belli olduktan sonra da zaten 
hocamızın ve sportif direktörümüzün de 
verdiği talimatlarla oyuncularla görüşüp 
ona göre yönlendirme yapacağız.” 
ifadelerini kullandı. 
NEVŞEHİR BELEDİYESPOR NEYİ YANLIŞ 
YAPTI?
Nevşehir'in bugüne kadar olan süreci de 
değerlendiren Acarhoroz, “Nevşehir 
Belediyespor'da yanlış olarak, hep günlük 
futbolcu transferleri yapılmış. Bize 
şampiyonluk lazım ver parayı al. Bir hafta 
içerisinde futbolcu seçilmez, 3 gün içinde 
futbolcu alınmaz. Futbolcunun artısını, 
eksisini araştırırsın. Adam geçen sene çok 
iyidir, bir hastalığı vardır bir hafta kala 
görmezsin adama bir dünya para verirsin 
meyvesini alamazsın. O yüzden tamamen 

araştırılarak transferler yapılır. Bence 
Nevşehir'in başarısızlık demeyelim de 
daha başarılı olmak için altyapıya daha 
güç vermek, altyapıya daha itinalı 
davranması gerekiyordu. Bence altyapı ve 
çok ani transferlerle ben olsam 
yapmazdım hata burada diye 
düşünüyorum. Kulüp mağazası olmayan 
kulüp olmaz. Atkı satacağız, forma 
satacağız. Bunun adı satış değil, bu 
renkleri çocuklarımıza aşılamak. Ne kadar 
çok gencimizi 6-7 yaşlarında Nevşehir 
Belediyespor aşığı yaparsak, atkı forma 
hediye edersek onlar içten Nevşehirsporlu 
olur. Galatasaraylı olmaz, Beşiktaşlı olmaz, 
Fenerbahçeli olmaz. Onlara biz küçük 
yaşta bunu aşılayacağız. Kurumsallaşma 
adına tesis zaten çok yetersiz. Biraz 
yıpranmış, kesinlikle elden geçmesi 
gerekiyor. Ancak daha yolun çok 
başındayız bunların hepsi yapılacak. İlk 
işimiz takımdaki dengeyi sağlamak olacak. 
Çok geç kalındı. Gelir gelmez transferlere 
başlayacağız.” şeklinde konuştu. 
TANIŞMA ADINA GENÇLİK KONSERİ 
DÜZENLENECEK
Nevşehirlilerle tanışmak için gençlik 
konseri düzenleyeceklerini aktaran 
Acarhoroz, “Bir de bir gençlik konseri 
yapmayı düşünüyorum tanışma adına. 
Gençlik konseri adı altında, Nevşehirspor'a 
destek adı altında bir konser yapacağız. 
Hem insanlarla tanışarak, hem de 
camiayla kucaklaşarak bir başlangıç 
yapacağız. O, bu, şu demeden 
Nevşehirspor çatısı altında herkesi 
kucaklayıp bu camiayı bir araya 
getirmemiz gerekiyor. Ben de bu konuda 
inşallah öncülük yapacağım.” dedi. 
SPORTİF DİREKTÖR KOÇİN OLDU
Başkan Acarhoroz, Nevşehir 
Belediyespor'un sportif direktörü olarak 
Tuncay Koçin'in getirildiğini belirtti. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ


